

THE NORTHERN FORUM THE BOARD OF GOVERNORS

Resolution # 156

Debts of the Northern Forum Inc.

Issue:

Mass suspension of most regions' membership in the recent years has resulted in a considerable decrease of the organization's annual budget and in the incurrence of indebtedness over a number of expense items such as staff payroll, rent, website and local network support and other.

Recognizing and following up the effort of previous Co-Chairing regions - Yukon and Nunavut, the Chairing region - Sakha Republic (Yakutia) - has come up with the following proposal:

- The Northern Forum Inc. must present to the Northern Forum Secretariat a detailed description of debts explaining the reason of their incurrence and attaching supporting documents (copies of invoices, agreements, contracts, etc.).
- The Secretariat should only pay clearly documented debts upon the approval of the Regional Coordinators Committee. Each case of indebtedness should be considered individually.

Be it resolved by the Board of Governors:

1. The President of the Northern Forum Inc. prepares a detailed description of the liabilities the Northern Forum Inc. as of October 1, 2012, explaining the reasons and attaching supporting documents (invoices, agreements, contracts, etc.).
2. The Regional Coordinators Committee before February 1, 2013 makes up and delegates to Anchorage (Alaska, USA) a working group of the Northern Forum Regional Coordinators' representatives to analyze the liabilities of the Northern Forum Inc. and develop before February 15, 2013 a plan of debts settlement to be reviewed and approved by the Regional Coordinators Committee.

Approved by the absent voting of the Board of Governors.

	AYE	NAY	ABSTAIN
Egor BORISOV President, Sakha Republic (Yakutia), Russia Chair of the Northern Forum	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
CHOI Monsoon Governor, Gangwon Province, Republic of Korea Vice-Chair of the Northern Forum	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Natalya KOMAROVA Governor, Khanty-Mansyisk Autonomous Okrug, Russia Vice-Chair of the Northern Forum	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Darrell PASLOSKI Premier, Yukon, Canada Vice-Chair of the Northern Forum	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

Eiríkur Björn BJORGVINSSON
Mayor, City of Akureyri, Iceland

Roman KOPIN
Governor, Chukotka Autonomous Okrug,
Russia

Harumi TAKAHASHI
Governor, Hokkaido Prefecture, Japan

Eva AARIAK
Premier, Nunavut Territory, Canada

Pauline MAROIS
Premier, Quebec Province, Canada

BE THE RESULTS OF THE VOTING APPROVED.

Chair of the Northern Forum
President of the Sakha Republic (Yakutia), Russia

25, December 2012



Egor Borisov

СЕВЕРНЫЙ ФОРУМ СОВЕТ ГУБЕРНАТОРОВ

Резолюция # 156

Долги корпорации «Северный Форум Инк»

Вопрос:

Массовое приостановление членства большинством регионов в последние годы привело к значительному снижению годового бюджета организации и возникновению задолженности по оплате целого ряда статей расходов, таких как заработная плата сотрудников, аренда помещения, поддержка вебсайта и локальной сети и др.

Признавая и поддерживая усилия предыдущих сопредседательствующих регионов – Юкона и Нунавута, председательствующий регион – Республика Саха (Якутия) – выступила со следующим предложением:

- Корпорация «Северный Форум Инк» должна представить детальное описание задолженностей с пояснением причин их возникновения и приложением подтверждающих документов (инвойсы, соглашения, контракты и др.).
- Секретариат оплачивает только четко обоснованные задолженности при получении согласия Комитета региональных координаторов. Каждый случай задолженности должен рассматриваться отдельно.

Совет Губернаторов Северного Форума настоящим постановляет:

1. Президенту корпорации «Северный Форум Инк» подготовить детальный реестр кредиторской задолженности корпорации «Северный Форум Инк» по состоянию на 1 октября 2012 г., с пояснением причин и приложением подтверждающих документов (инвойсы, соглашения, контракты и др.).
2. Комитету региональных координаторов в срок до 01 февраля 2013 года сформировать и направить в г. Анкоридж (Аляска, США) рабочую группу из числа представителей региональных координаторов Северного Форума для проведения анализа кредиторской задолженности корпорации «Северный Форум Инк» и подготовки в срок до 15 февраля 2013 года плана погашения долгов на рассмотрение и утверждение Комитетом региональных координаторов.

Принято заочным голосованием Совета губернаторов.

	ЗА	ПРОТИВ	ВОЗДЕРЖАЛСЯ
Егор Борисов Президент Республики Саха (Якутия), Россия, Председатель Северного Форума	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Чой Мунсун Губернатор провинции Кангвон, Республика Корея Вице-председатель Северного Форума	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Наталья Комарова Губернатор Ханты-Мансийского автономного округа-Югры, Россия Вице-председатель Северного Форума	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

Даррелл Паслоски
Премьер Юкона, Канада,
Вице-председатель Северного Форума



Эйрикур Бйорн Бйорнвигсон
Мэр г. Акурейри, Исландия



Роман Колин
Губернатор Чукотского автономного округа,
Россия



Харуми Такахашаи
Губернатор префектуры Хоккайдо, Япония



Ева Аариак
Премьер Территории Нунавут, Канада



Полин Маруа
Премьер провинции Квебек, Канада



ИТОГИ ГОЛОСОВАНИЯ УТВЕРЖДАЮ.

Президент Республики Саха (Якутия), Россия,
Председатель Северного Форума

«25» декабря 2012 г.



Егор Борисов